

Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended in Clause 14

(a) by striking out line 16 at page 7 and substituting the following therefor:

“amount that is two times the”

(b) by striking out line 26 at page 7 and substituting the following therefor:

“that is two times the max-”.

And the question being put on the motion, it was negatived, on division.

Mr. Peters, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre), moved motion numbered 29,—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 15.

And the question being put on the motion, a recorded division was deferred pursuant to Standing Order 75(11).

Whereupon the House proceeded to the taking of the deferred division on motion numbered 1 of Mr. Leggatt, seconded by Mr. Knowles (Winnipeg North Centre),—That Bill C-14, An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971, be amended by deleting Clause 1.

And the question being put on the motion, it was negatived on the following division:

C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, à l'article 14,

a) en retranchant la ligne 19, page 7, et en la remplaçant par ce qui suit:

«égal à deux fois le maximum de la»;

b) en retranchant la ligne 29, page 7, et en la remplaçant par ce qui suit:

«montant égal à deux fois le».

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, sur division.

M. Peters, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre), propose la motion numéro 29,—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 15.

Cette motion est mise aux voix et, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 75 du Règlement, le vote par appel nominal est différé.

La Chambre aborde le vote différé sur la motion numéro 1 de M. Leggatt, appuyé par M. Knowles (Winnipeg-Nord-Centre),—Qu'on modifie le Bill C-14, Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage, en supprimant l'article 1.

Cette motion, mise aux voix, est rejetée, par le vote suivant:

(Division—Vote N° 19)

YEAS—POUR

Messrs.—Messieurs

Beaudoin	Brewin	Faur	Knowles	Nystrom
Benjamin	Caouette	Janelle	(Winnipeg	Peters
Blackburn	(Villeneuve)		North Centre)	Rae
			Leggatt	Rodriguez
				Symes—14

NAYS—CONTRE

Messrs.—Messieurs

Abbott	Bussières	Corriveau	Douglas	Grafftey
Allmand	Caccia	Côté	(Bruce—Grey)	Guilbault
Anderson	Cafik	Crombie	Duclos	Halliday
Andre	Campagnolo (Mrs.)	Crosbie	Dupont	Hamilton
(Calgary Centre)	Campbell (Miss)	(St. John's West)	Dupras	(Qu'Appelle—
Andres	(South Western Nova)	Crosby	Ellis	Moose Mountain)
(Lincoln)	Campbell	(Halifax—	Elzinga	Hare
Appolloni (Mrs.)	(LaSalle—Émard—	East Hants)	Epp	Hargrave
Baker	Côte Saint-Paul)	Crouse	Ethier	Harquail
(Grenville—Carleton)	Caron	Cullen	Faulkner	Hees
Baldwin	Chrétien	Cyr	Fleming	Herbert
Beatty	Clark	Danson	Forrestall	Hnatyshyn
Béchar	(Rocky Mountain)	Darling	Foster	Holt (Mrs.)
Bégin (M ^{lle})	Clarke	Daudlin	Francis	Horner
Blais	(Vancouver Quadra)	Dawson	Friesen	Howie
Blaker	Clermont	De Bané	Gauthier	Huntington
Blouin	Coates	de Cotret	(Ottawa—Vanier)	Jamieson
Boulanger	Collenette	Demers	Gendron	Jarvis
Breau	Comtois	Dick	Gillespie	Johnston
Brisco	Condon	Dionne	Gillies	(Westmount)
Buchanan	Corbin	(Northumberland—	Goodale	Joyal
		Miramichi)		